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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 9 oktober.

Solo Slim geeft Hangar 27 verdiende opwaardering
Hangar 27 in Fort 5 is al jaren een gewaardeerde, maar helaas erg onderbenutte evenementen-
locatie in onze gemeente. “We hebben echter geen moment getwijfeld dat we een externe 
gespecialiseerde partner zouden vinden die het potentieel ervan volledig kan ontplooien”, 
zegt schepen van Patrimonium Lawrence Vancraeyenest. “Uit vier kandidaten kozen we 
Solo Slim om Hangar 27 de komende twaalf jaar een vernieuwde, professionele uitstraling 
te geven.”

Het jonge maar zeer ervaren bedrijf Solo 
Slim zal de polyvalente zaal tegen 1 januari 
ombouwen tot een moderne, stijlvolle zaal 
die zich richt op professionele klanten, private 
huurders én uiteraard nog steeds op ons 
eigen verenigingsleven. De twee ondernemers
achter Solo Slim werken al vijftien jaar 
samen, hebben een nauwe band met Edegem 
en zijn bijzonder ervaren in de organisatie 
van bedrijfsevenementen.

Heel wat investeringen

De Edegemnaar en onze Edegemse vereni-
gingen krijgen een opgewaardeerde evene-
mentenlocatie, met heel wat investeringen, 
zowel binnenin als in de buitenaankleding, 
en dat tegen zaal- en dranktarieven die in 

de lijn liggen van de huidige. Met de aan-
passingen zal de zaal bovendien harmonieus 
integreren in de natuurlijke omgeving van 
Fort 5.

Bereikbaar aanbod

“Ik heb er het volste vertrouwen in dat Solo 
Slim onze Edegemse verenigingen en inwoners 
een warm hart toedraagt”, vertelt schepen 
Vancraeyenest. “We dragen de uitbating van 
Hangar 27 over aan jonge ondernemers die 
willen groeien op de B2B-markt, maar daar-
naast de Edegemse verenigingen en inwoners 
nog steeds een heel bereikbaar aanbod willen 
geven en ook de succesvolle concertwerking 
Club27 verder willen uitbouwen.”

Beste Edegemnaar,

Langzaamaan hernemen we 
allemaal ons normale leven. 
Mensen keuvelen weer op de 
markt, weliswaar per bubbel. 
Schoolgaande kinderen zien hun 
vriendjes en vriendinnetjes terug. 
Het doet ons deugd. Op een veilige 
manier herstart onze maatschappij. 
We beginnen met z’n allen weer te 
leven. 

Ook in Edegem zitten we niet stil. 
Zo zette ons gemeentebestuur 
de eerste stappen richting een 
gloednieuw recyclagepark aan 
de Doornstraat. Met die verhuis 
ontwarren we de verkeersknoop 
op de site Kattenbroek, waardoor 
onze jonge sporters veiliger op 
hun sportclub geraken. Binnenkort 
zullen we ook werk maken van 
betere voetpaden. In de tussentijd 
blijven we onze lokale handelaren 
en verenigingen met raad en daad 
bijstaan om samen deze crisis te 
overwinnen. 

Corona heeft veel van ons gevraagd 
en zal nog veel van ons vragen. 
Maar de Edegemnaar is sterk. 
Edegem is een mooie plek om 
te wonen, met warme inwoners. 
Wanneer ik zie hoe Edegemnaren 
voor elkaar zorgen, dan blijkt dat 
eens te meer. 

Koen Metsu
Burgemeester

Museum E! blaast vijf kaarsjes uit (p. 3)Nieuw vrijetijdscentrum Kruispunt krijgt vorm (p. 2)

“De Edegemnaar krijgt 

een mooie evenementen-

locatie die past in de 

natuurlijke omgeving 

van Fort 5.” 

Lawrence Vancraeyenest
Schepen van Patrimonium 

en Jeugd
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Nieuw vrijetijdscentrum Kruispunt krijgt vorm
Het coronavirus zorgde ook bij de bouw van het vrijetijdscentrum Kruispunt voor 
enige vertraging, maar de laatste weken drukte aannemer � ys het gaspedaal in. 
Midden volgend jaar kunt u het resultaat bewonderen. 

De voorbije weken werkte men vooral verder aan het interieur, met de afwerking 
van de bibliotheek, het sanitair en de vergaderzalen. De meeste binnenwanden en 
plafonds zijn klaar, de gevelisolatie is geplaatst en de werkmannen legden de laatste 
hand aan de technische ruimtes. Ook de plaatsing van aardsondes voor de geother-
mische warmtepompinstallatie is achter de rug. 

Momenteel wordt het groendak geplaatst en start de uitvoering van de buiten-
gevels. In de nabije toekomst is de buitenaanleg onder de luifels aan de beurt. We 
hebben alle gesprekken rond het vast meubilair afgerond en de aannemer heeft de 
definitieve uitvoeringstekeningen daarvoor gemaakt. 

U ziet het, we zaten niet stil! De Edegemnaar zal er vanaf medio 
2021 wel bij varen. En ook onze bibliotheekmedewerkers snakken 
naar een aangenamere werkomgeving.

Intergemeentelijke samenwerking voor nieuw recyclagepark
Aartselaar en Edegem zullen samen met IGEAN een nieuw intergemeentelijk recyclagepark uitbouwen 
op de bestaande site Zuid van IGEAN in Edegem. Door de schaalvergroting kunnen we onze inwoners 
een betere én voordeligere dienstverlening aanbieden.

De centrale ligging, de grootte en de al bestaande 
infrastructuur maken van de site Zuid van IGEAN 
de ideale locatie voor de uitbouw van een interge-
meentelijk recyclagepark. Grotere en verhoogde 
loszones zorgen voor een betere doorstroming. Dat 
maakt het afleveren van materialen eenvoudiger, 
efficiënter en veiliger tijdens de meer dan 150.000 
bezoekmomenten die jaarlijks verwacht worden.

De investering, die door IGEAN geprefinancierd 
wordt, bedraagt ongeveer 1,1 miljoen euro. Ze 
genereert een jaarlijkse kostenbesparing van 
110.000 euro, te verdelen onder beide gemeentes.

Uiteraard zal dit intergemeentelijke park eveneens 
toegankelijk zijn voor alle andere inwoners van de 
regio Zuid.

Veiligere oversteek op 
Prins Boudewijnlaan
Dankzij het nieuwe verkeerslicht met 
drukknop ter hoogte van de Carrefour 
kunnen voetgangers en fietsers de Prins 
Boudewijnlaan veilig oversteken.

N-VA Edegem schrijft brief aan minister 
over geluidsoverlast E19 
N-VA Edegem stuurde op 15 september een brief aan minister van Mobiliteit 
en Openbare Werken Lydia Peeters, met de vraag naar nieuwe geluidsmetingen 
in de omgeving van de E19. 

De meetresultaten in 2016 en 2017 waren net te laag voor subsidiëring van 
geluidsschermen door het Vlaamse Gewest. Edegem heeft niet de financiële 
middelen om die te financieren. 

Omdat de buurt een toename van de geluidshinder ervaart, vooral ’s nachts, 
ijvert N-VA Edegem samen met de bewoners en het gemeentebestuur voor 
nieuwe metingen.

Schepen van Omgeving en 
Afvalbeleid Albert Follens. 

Zowel binnen als buiten werd al hard gewerkt 
aan het nieuwe vrijetijdscentrum Kruispunt.

Koen Michiels
Schepen van Cultuur
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Woonzorgnetwerk Edegem viert feest

Museum E! blaast vijf kaarsjes uit
Het Museum voor Hedendaagse Kunst Antwerpen (M HKA) en woonzorgcentrum 
Immaculata sloegen vijf jaar geleden de handen in elkaar om kunst te maken voor en 
door residenten. Het resultaat was Museum E!, dat zorgde voor een uniek decor in het 
woonzorgcentrum. 

De E! van Museum E! staat voor het ervaren. Door de kracht van de hedendaagse kunst is 
het namelijk perfect mogelijk om emotionele en intellectuele ervaringen met elkaar te delen. 
Het woonzorgcentrum wordt gekleurd door kunst: beelden, schilderijen, spiegels, gedichten … 
Ook rond het gebouw zijn er verschillende kunstwerken te vinden. 

Unieke samenwerkingen

De voorbije jaren stelden verschillende kunstenaars hun atelier op in het woonzorgcentrum. 
Samen met de bewoners maakten ze hedendaagse kunst. Sommige artiesten deden dat met 
woorden, andere met schilderijen of beelden. Het waren stuk voor stuk unieke samenwer-
kingen. 

‘Vitrine’ voor elke bewoner

De kamer van elke bewoner heeft bovendien een ‘vitrine’, een kunstwerk dat bewoners 
samen met familieleden maken. De vitrines vertellen het levensverhaal van de resident en 
zorgen voor een ijsbreker om een gesprek te starten. 

Vlaamse veerkracht
De regering-Jambon zit nu één jaar 
in het zadel en had rond deze tijd in 
normale omstandigheden haar eerste 
resultaten kunnen voorstellen. Maar 
plots dook corona op. We hadden ons 
2020 allemaal anders voorgesteld. 
Zonder coronavirus, zonder mond-
maskers, zonder technische werkloos-
heid, zonder gesloten horeca, afgelaste 
evenementen en sportwedstrijden …

Vlaanderen en de regering-Jambon 
bleven niet bij de pakken neerzitten 
en namen snel gerichte maatregelen 
om onze economie en onze welvaart 
zo goed mogelijk te vrijwaren. Er 
werden plannen gesmeed om snel weer 
veilig aan het werk te gaan. Bedrijven 
gooiden hun businessmodel om en 

zochten nieuwe markten en afzet-
mogelijkheden. Vlaanderen toonde 
zich veerkrachtig en creatief. Een 
houding waarop we best wel trots 
mogen zijn. Een houding die helpt om 
de put zo klein mogelijk te houden.

Het Vlaamse regeerakkoord bevat de 
bouwstenen om Vlaanderen weer een 

stapje dichter bij de Scandinavische 
top te brengen. Maar Vlaanderen staat 
niet alleen in de wereld. Vlaanderen 
beschikt – helaas – nog altijd niet over 
alle bevoegdheden die we nodig heb-
ben om het beleid te kunnen voeren dat 
we broodnodig hebben. 

Als de Vlaamse Regering wil slagen 
in haar opzet, heeft ze een Belgische 
regering nodig die op hetzelfde spoor 
zit. En dat ziet er momenteel niet zo 
goed uit. Maar u zal op de N-VA 
kunnen blijven rekenen om de belangen 
van Vlaanderen te verdedigen.
Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Philippe Muyters
Vlaams Parlementslid

Hugo Van Bueren legt eed af als provincieraadslid
Op 24 september legde onze voorzitter Hugo Van Bueren de eed af als provincieraadslid. 
Als eerste plaatsvervanger vervangt hij Isabelle Vrancken tijdens haar bevallingsrust na 
de geboorte van haar dochtertje Paulien. 

Proficiat Isabelle! Proficiat Hugo en veel succes!

Schepen van Sociaal Beleid Brigitte 
Vermeulen-Goris hoopt dat Museum E! 
er nog minstens vijf jaar bijdoet.
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken?
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd, 

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

• verhindert Zuhal het kappen van een bos van 14 hectare in Herentals waar men een 

waterverslindend golfterrein wou uitbreiden.

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Antwerpen groenerSamen maken we Antwerpen groener


